

Legislative
Assembly
of Ontario



Assemblée
législative
de l'Ontario

Votes and Proceedings

No. 127

Procès-verbaux

N° 127

1st Session
42nd Parliament

Tuesday
November 19, 2019

1^{re} session
42^e législature

Mardi
19 novembre 2019

9:00 A.M.
PRAYERS

9 H
PRIÈRES

ORDERS OF THE DAY

Second Reading of Bill 136, An Act to enact the Provincial Animal Welfare Services Act, 2019 and make consequential amendments with respect to animal protection.

Debate resumed and after some time the House recessed at 10:14 a.m.

ORDRE DU JOUR

Deuxième lecture du projet de loi 136, Loi édictant la Loi de 2019 sur les services provinciaux visant le bien-être des animaux et apportant des modifications corrélatives concernant la protection des animaux.

Le débat a repris et après quelque temps, à 10 h 14, la Chambre a suspendu la séance.

10:30 A.M.

10 H 30

ORAL QUESTIONS

QUESTIONS ORALES

The House recessed at 11:49 a.m.

À 11 h 49, la Chambre a suspendu la séance.

3:00 P.M.

15 H

REPORTS BY COMMITTEES

The Speaker informed the House,
That the Clerk received the Report on Intended Appointments dated November 19, 2019 of the Standing Committee on Government Agencies. Pursuant to Standing Order 108(f)(9), the Report is deemed to be adopted by the House (Sessional Paper No. 384).

RAPPORTS DES COMITÉS

Le Président a informé la Chambre,
Que le greffier a reçu le rapport sur les nominations prévues daté le 19 novembre 2019 du Comité permanent des organismes gouvernementaux. Conformément à l'article 108 f) 9) du Règlement, le rapport est réputé adopté par la Chambre (Document parlementaire n° 384).

INTRODUCTION OF BILLS

The following Bills were introduced and read the first time:-

Bill 144, An Act to enact the Northern Health Travel Grant Advisory Committee Act, 2019. Ms. Monteith-Farrell.

Bill 145, An Act to amend the Real Estate and Business Brokers Act, 2002. Hon. Ms. Thompson.

DÉPÔT DES PROJETS DE LOI

Les projets de loi suivants sont présentés et lus une première fois :-

Projet de loi 144, Loi édictant la Loi de 2019 sur le Comité consultatif des subventions aux résidents du Nord de l'Ontario pour frais de transport à des fins médicales. M^{me} Monteith-Farrell.

Projet de loi 145, Loi modifiant la Loi de 2002 sur le courtage commercial et immobilier. L'hon. M^{me} Thompson.

PETITIONS

The Long-Term Care Homes Act (Sessional Paper No. P-13) Ms. Armstrong.

Memorial honouring war veterans (Sessional Paper No. P-68) Mrs. Martin.

Hunting and trapping of the eastern hybrid wolf (Sessional Paper No. P-71) Ms. Ghamari and Mr. Smith (Peterborough—Kawartha).

Social and economic rights for women and marginalized people (Sessional Paper No. P-107) Ms. Fife.

Post secondary education (Sessional Paper No. P-130) Ms. Andrew and Mr. Rakocevic.

Public service funding and withdrawal of Bill 124 (Sessional Paper No. P-160) Ms. Berns-McGown.

Drug consumption and treatment services site in Peterborough (Sessional Paper No. P-164) Mr. Smith (Peterborough—Kawartha).

Les accents de la langue française sur les documents et cartes émis par le gouvernement de l'Ontario (Document parlementaire n° P-174) M^{me} Gélinas.

PÉTITIONS**ORDERS OF THE DAY**

Second Reading of Bill 138, An Act to implement Budget measures and to enact, amend and repeal various statutes.

Debate arose and after some time,

The Acting Speaker (Mr. Hatfield) informed the House of the following changes in the Order of Precedence for Private Members' Public Business:-

On the ballot list draw of July 11, 2018:

Mr. Coe assumes ballot item number 88;

Mr. Rasheed assumes ballot item number 91;

Mr. Cuzzetto assumes ballot item number 99; and

On the ballot list draw of November 4, 2019:

Mrs. Wai assumes ballot item number 16.

ORDRE DU JOUR

Deuxième lecture du projet de loi 138, Loi visant à mettre en oeuvre les mesures budgétaires et à édicter, à modifier ou à abroger diverses lois.

Il s'éleva un débat et après quelque temps,

Le président suppléant (M. Hatfield) a informé la Chambre des changements suivants dans l'ordre de priorité des affaires d'intérêt public émanant des députés :-

At 6:01 p.m., the following matter was considered in an adjournment debate.

Member for Toronto—St. Paul's (Ms. Andrew) to the Parliamentary Assistant to the Attorney General – Victim compensation services.

The House adjourned at 6:11 p.m.

À 18 h 01, la question suivante a été examinée dans un débat d'ajournement.

À 18 h 11, la Chambre a ajourné ses travaux.

le président
TED ARNOTT
 Speaker

**SESSIONAL PAPERS PRESENTED
 PURSUANT TO STANDING ORDER 40**

**DOCUMENTS PARLEMENTAIRES
 DÉPOSÉS CONFORMÉMENT À
 L'ARTICLE 40 DU RÈGLEMENT**

COMPENDIA:

Bill 145, An Act to amend the Real Estate and Business Brokers Act, 2002 (No. 385) (Tabled November 19, 2019).

Science North, 2018-2019 Annual Report and Financial Statements / Science Nord, Rapport annuel 2018-2019 et États financiers (No. 386) (Tabled November 19, 2019).

RESPONSES TO PETITIONS

RÉPONSES AUX PÉTITIONS

Injured workers (Sessional Paper No. P-36):

(Tabled May 15, 2019) Ms. Begum.
 (Tabled May 14, 2019) Ms. Berns-McGown.
 (Tabled June 3, 2019) Mr. Bisson.
 (Tabled May 28, 2019) Mr. Hatfield.
 (Tabled June 3, 2019) Ms. Karpoche.
 (Tabled May 9, 2019) Mr. Rakocevic.

Special Purpose Account (Sessional Paper No. P-108):

(Tabled May 9, 2019) Mr. Harris.

Tarion (Sessional Paper No. P-118):

(Tabled May 9, 2019) Ms. Hogarth.

Post secondary education (Sessional Paper No. P-130):

(Tabled May 9, 2019) Mr. Harden.
 (Tabled May 9, 2019) Mr. Kernaghan.
 (Tabled May 9, 2019) Mr. West.

Disposable plastic water bottles (Sessional Paper No. P-136):

(Tabled May 8, 16, 2019) Ms. Andrew.
